
coNsrl-rul. JUDETEAN BUZAU

PROCES - VERBAL

incheiat fn Eedinh ordinard a Consiliului Judelean Buzdu
din data de 3O septembrie 2OOg

Lucririle gedintei sunt conduse de dornnul Mocanu Victor - Pregedintele
Consiliului Judegean Buziu.

La lucririle gedintei particip5: vicepregedintii Consiliului Judetean David
gtefan gi Manolescu Cecilia 5i consilierii judeteni Baciu Gabriel - Paul, Barna
F4ariana, Bodea Gheorghe, Burducea Adrian, drlan Gheorghe, Dr5goi Emilian,
Dobrici Dumitru, Ene Dumitru, Enescu Liviu - Adrian, Faifer Ioan, Ghinioiu
Constantin, Ilieg Alina, Istrate $tefan, Mateegescu Ioan - Caton, Munteanu
Sorin, Mocanu Liviu - Mihail, Nicu Cristian - Co$el, Neagu Petre - Emanoil,
Mocanu Liviu - Mihail, Olariu Vasile, Podeanu Aurelian, Pitig Cornel, Popescu
D. Ion, Rinciog Dan, Scintei Faustin - Doru, Rogioru Claudia - Cecilia, Tudor
Mariana - Carmen, Voicu Constantin.

Au absentat motivat : Mateiu $tefania, Ivagcu Dinut.

*

La lucririle gedintei mai participb doamna Dumitra Drighici - Secretarul
judetului Buziu, doamna Oprea Mirela - directorul executiv al Directiei juridice
gi administratie publicd local5.

*

De asemenea, la lucririle gedintei mai participi reprezentanti ai presei,
radiourilor gi posturilor locale de televiziune, reprezentanti ai unor partide,
precum gi ai unor organizatii neguvernamentale.

*

Domnii consilieri au fost convocati la gedinta ordinari prin convocare
scrisd cu numirul de inregistrare nr.9255 din 23.09.2009.

,<

fn deschiderea lucrdrilor gedinlei ordinare a Consiliului Judelean Buziu,
domnul Pre5edinte al Consiliului Judefean - Mocanu Victor, a spus:



- Buni dimineala gi bine ati venit la gedinta ordinari a Consiliului
Judetean.

La gedinta de asHzi particip5, in calitate de invitat, domnul Prefect
Ungureanu Valeriu - Alexandru.

*

tn temeiul art. 94, alin. (1), din Legea nr. ZL5PAAL a administraliei
publice locale, republicati, cu modificirile gi completirile ulterioare, prin
Dispozilia Pregedintelui nr.264 din 23 septembrie 2009, Consiliul Judetean
Buziu a fost convocat astizi, 30 septembrie d.c., in gedinti ordinarS.

La gedinti sunt prezenti 29 consilieri.
Lipsesc: 3 consilieri judeteni(Munteanu Mariana - Anuta, Mateiu $tefania

gi Ivagcu Dinut, ultimii dsi absenti motivat - plecati din localitate).
gedin[a este legal constituiti gi igi poate desfdgura lucririle.

*

tn conformitate cu prevederile art. 57 alin.(S) din Regulamentul de
organizare gi functionare a Consiliului Judetean Buziu gi ale art. 42 din Legea
nr.215/2001 a administratiei publice locale, republicat5, cu modificirile gi
complettrile ulterioare, procesul-verbal al gedintei Consiliului Judetean Buziu
din data de 25 august d.c., a fost afigat pe site-ul Consiliului Judetean Buzdu,
domnii consilieri putind aslfel si verifice daci interven$ile pe care le-au ficut
in timpul gedintei au fost corect men$onate.

Daci nu sunt alte observatii, supun aprobdrii prin vot procesul-verbal al
gedintei ordinare din 25 august 2009.

La ora 90s a intrat in sala de Sedinta 9i doamna consilier Munteanu
Mariana - Anuta astfel ci preenta era de 30 consilieri judeleni gi Pregedintele
Consiliului Judetean.

Supus la vot, procesul-verbal al gedintei ordinare din 25 august 2009 a
fost aprobat cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la
gedinfa gi Pregedi ntele C.onsi li ul ui J udetean.

*

* *

Domnul .Mocanu Victor: - tnainte de a continua gi a vd propune
ordinea de zi, vb informez ci organizatia judeteani P.S.D. Buziu prin adresa
nr.25812009 ne face cunoscut ci patru consilieri judeteni: Dobrici Dumitru,
Baciu Gabriel - Paul, Pitig Cornel gi Neagu Petre - Emanoil au fost exclugi din
P.S.D. Organizafia judetean5 propune si se ia act de incetarea mandatelor de
consilieri judeteni ca urmare a excluderii din partid gi a pierderii astfel a
caliHtii de membru P.S.D.



Nu am introdus pe ordinea de zi un astfel de punct motivat de faptul ci
cei cinci consilieri judeteni au contestat misura excluderii gi conform
comunicdrii ficute prin adresa nr. 33 din 2009, Comisia NationalS de Arbitraj gi
Integritate Morald a P.S.D. precizeazi cb contestatiile au fost depuse in
termen legal gi ci va discuta contestatiile celor patru consilieri judeteni in
gedinfa ce s-a convocat astizi 30.09.2009.

De asemenea, la Tribunalul Buziu, Sedia Contencios administrativ, cei
patru consilieri judeteni in cauzd au formulat cerere de ordonant5
pregedinlialE care face obiectul dosarului nr. 279lLL4P0Ag prin care soliciti
suspendarea efectelor hotirSrii consiliilor organizatiei judetene P.S.D. Buziu
de excludere sub aspectul organizirii gedintei ordinare a Consiliului Judetean
Buz6u pani la rclutionarea contestatiilor inregistrate la Comisia NationalS de
Arbitraj gi Intqritate MoralS.

Doamna Barna Mariana:- Domnule Pregedinte, am gi eu ceva de
comentat.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna consilier, sunteti de atdta timp
consilier, cred ci Stiti gi dumneavoastri ordinea in care se interuine, in care
facem interventii. Dupi ce citesc ordinea de zi, spuneti ce aveti de spus sau ce
vi s-a spus si spuneti.

Pentru Sedintra de astizi vi propun urmitoarea ordine de zi:

f. PROflECTE DE HOTilRfiRE priuind:

1. Aprobarea Planului de ocupare a functiilor publice in anul 2010 pentru
aparatul de specialibte al Consiliului Judetean Buziu;

2. Aprobarea Planului de ocupare a functiilor publice in anul 2010 pentru
aparatul de specialitate al Directiei judetene de evidenti a persoanelor Buziu.

3, Deremnarea reprezentangilor Consiliului Judetean Buzdu in Comisia de
Analizi tehnici pentru evaluarea impactului anumitor proimte publice gi
private asupra mediului;

4. Desemnarea reprezentantului Consiliului Judetean Buziu ?n Adunarea
general6 a Clubului Sportiv ,,Handbal CIub Municipal Buzdu";

5, Desemnarea reprezentantului Consiliului Judetean Buziu ?n Comisia
Judefeani pentru aplicarea legilor fondului funciar;

6. Primirea de noi membri gi modificarea Actului Constitutiv gi Statutului
Asociatiei de Dearoltare Intercomunitari ,,Buzdu 2008" la care judetul Buz6u
este membru asociat;



7, Aprobarea Actului Constitutiv gi Statutului Asociatiei de
Dezvoltare Intercomunitari Sud - Est pentru Situatii de UrgentS;

8. Aprobarea, formei actualizate - II, a utilizirii fondului de rulment al
bugetului propriu al judetului Buziu in anul 2009;

9. Modificarea anexelor la Hotdr6rea Consiliului Judetean BuzSu
nr. BLl2009 pentru declararea unor bunuri imobile ca apartindnd domeniului
public de interes judetean;

1O. incetarea dreptului de folosin!5 al Inspectoratului pentru Situalii de
Urgenti ,,Neron Lupagcu" pentru imobilul proprietate publici a judetului Buziu
- teren gi constructii, din comuna Sigeata - punct Bentu;

11. Aprobarea trecerii bunului imobil ,,MONUMENT 1907" Si a terenului
aferent acestuia din proprietatea publicd a judetului Buzbu gi din administrarea
Consiliului Judelean Buzdu in proprietatea publicS a municipiului Buziu gi in
administrarea Consiliului Local al municipiului Buziu;

L2. Modificarea gi completarea Hotiririi Consiliului Judetean Buziu
nr. L3tP0Ag privind aprobarea proiectului ,,Modernizarea Ambulatoriului de
Specialitate Intqrat Spitalului J^udefean de urgen[d Buzdu" in cadrul POR
2AA7 - 2013, Axa prioritari 3 ,,Imbundtd[irea infrastrudurii sociale'iDomeniul
major de interventie 3.L.,,Reabilitarea, modernizarea gi echiparea
infrastructu ri i seruici ilor de d nd tate ";

13. Aprobarea promovirii cererii de finantare pentru proiectul
,,Reabilitarea Centrului de Asistenld Mdico Socr?ld Pogmnele, judetul
Buzdtl', in cadrul Programului Operational Regional 2007 - 2At3, Axa prioritard
3 ,,imbundtdfirea infnstructurii srciald', Domeniul major de intervenlie 3.2.
,,Reabilitarea/ mdernizarea/dezvoltarea gi echiparea infrastrudurii seruiciilor
sociafd';

14. Aprobarea promovirii cererii de finantare pentru proiectul
,,Implementarea unei solufii de e-guvernare GIS la nivelul Consiliului Judelean
Buzdu pentru efrcientizarea seruiciilor publice oferite consiliilor
locale,cetdtenit'or gi mediului de afaceri"in cadrul POS 2AA7 - 2013 ,,Creftera
competitivitdtii"rconomice"Axa III ,,Tehnologia informafiei gi comunicaliilor
pentru ectoarele public gi priuati Domeniul Major de Interuentie 2
,,Deanoltarea gi cregterea eficientei serviciilor publice electronice', Operatiunea
1 ,,sustinerea implementirii de solutii de e-guvernare gi asumarea conexiunii
la broadband, acolo unde este necesar";

15- Aprobarea documentatiilor tehnico - economice pentru podurile
situate pe traseul previzut ?n cadrul Programului ,,Modernizarea infrastructurii
de acces la zonele turistice cu potenlrhl demonstrat ale judetului Buzdu".



15. Aprobarea infiin!5rii unui Centru Respiro in structura Complexului de
servicii comunitare nr. 6 Rm. S5rat din cadrul Directiei Generale de Asistentd
Social5 gi ProtecJia Copilului Buziu.

L7. Aprobarea unor modificiri in componenta nominali a Comisiei
tehnice de amenajarea a teritoriului 5i urbanism a judetului Buzbu.

18. Aprobarea avizelor date de Comisia tehnici de amenajare a
teritoriufui gi urbanism in datele de27.AB 9i24.09.2009.

rr. TNFaRMilR+ NOTE iurnegiRr, TNTERPELilRT

De asemenea, vi propun, S suplimentim ordinea de zi cu doud proiecte
de hotiriri privind:

- ,,Aprobarea participirii judelului Buziu prin Consiliul Judetean Buzdu la
Programul de imbundtigire a calitSlii mediului prin impidurirea terenurilor
agricofe degradate", care a fost deja prezentat 5i discutat in comisii;

- Aprobarea actuafirtrii Planului de analizi gi acoperire a riscurilor la
nivelul judelului Buziu, aprobat prin Hotirdrea C-onsiliului Judetean
nr. L19120A7, care v-a fost inmdnat la intrarea in sal5.

Doamna Tudor Mariana: - Este o urgentE acest proiect de hotbrdre?

Domnul Mocanu Victor: - dd, este o urgen!5 pentru ci s-a intdrziat
foarte rnult cu constituirea Asocialiei de Dezvoltare Intercomunitari pentru
Regiunea de Dearoltare Sud Est pentru aceastd axi de abordare a
Programului Operalional Regional. Daci p6ni in decembrie a.c. acest proiect
Tn forma in care il prezinti fiecare judet nu este centralizat gi depus la
Ministerul Dearoltirii se pierd banii pentru inzestrarea judetelor cu mijloace
fixe pentru interyentii in situatii de urgent5..

Doamna Tudor Mariana: - Deci putem sE-l repunem gi ?n octombrie, nu
este o problemS.

Domnul Mocanu Victor: - Putem si-l repunem gi in august.

Doamna Tudor Mariana: - Trebuia discutat 5i in comisii.

Domnul Mocanu Victor: - Ne gi pricepem la aceste chestiuni, daci
magina de interuen$i trebuie s5 aibi roata de 215 sau de 280.

Doamna Dumitra Drighici. - domnule Pregedinte daci imi dati voie si
interuin, actualizarea consti numai in actualizarea anexelor cu componenta
comitetului de urgen$, cu componenta operatorilor eonomici care intervin.
Este vorba numai de actualiz5lri de adrese gi de termene raportat la anul 2009.



Nu se schimbi nimic in planul pe care vi l-am adus si vi-l amintiti gi care
a fost adoptat in septembrie 2007. Sunt numai anexe privind unele modificiri
gi nimic altceva.

Doamna Barna Mariana solicitdnd din nou si intervini gi primind
aprobarea a spus: - Vreau s5 aduc la cunogtinti Consiliului judeteal doud
aspecte. in primul rdnd toate documentele au fost depuse in timp util. In al
doilea r6nd s-a adus la cunogtinf5 ci la Consiliului de etici gi moralS P.S.D.
Buziu nu a ajuns nici un document.

Domnul Mocanu Victor rispunz6nd doamnei consilier a ficut
urmbtoarele precizSri: - O parte din cei exclugi fac parte din Consiliul National
al P.S.D.. Judecarea se face la nivel central. Totul se judec5 la Parchet.

Supun aprobirii ordinea de zi ?n forma prezentatS.

Supusd la vot, ordinea de zi a fo aprobat cu 30 de voturi pentru de cei
30 de consilieri judeteni prezenti la Sedinld gi Pregedintele Consiliului Judetean
(31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

Proiectele de hotirf,re inscrise pe ordinea de zi astfel aprobatS, au fost
anafizate gi discutate in gedintele comisiilor de specialitate din zilele de22,23,
24, 25 gi 28 septembrie a.c. Toate documentele le aveti la mape, aga cd vd
propun si trecem la desftigurarea lucririlor gedintei. De asemenea, solicit
acordul dumneavoastr5 ca la proiectele de hot5riri care privesc gi desemnarea
de persoane sE exercitim vot deschis gi nu smret.

Cine este pentru?
Toti consilierii judeteni au fost de acord (31 voturi ,,pentruJ.

*

* *

1. Sunt interventii la proiectul de hot5r6re privind aprobarea Planului de
ocupare a functiilor publice in anul 2010 pentru aparatul de specialitate al
Consiliului Judetean Buziu?

Nu au fost interuen$i. Supus la vot, proiectul de hot6rdre a fost aprobat
cu 3t de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la Sedinti Si
Pregedintele Consiliului Judefean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *



2. Sunt interventii la proiectul de hotdrdre privind Planului de ocupare a
funcliilor publice in anul 2010 pentru aparatul de specialitate al Direcliei
judetene de evidentb a persoanelor Buzbu?

Nu au fost intervenfii. Supus la vot, proiectul de hotirdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinta Si
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

3. Sunt observalii la proiectul de hotirdre privind desemnarea
reprezentanlilor Consiliului Judelean Buziu in Comisia de Analizd tehnicd
pentru evaluarea impactului anumitor proiecte publice gi private asupra
mediului?

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotdrdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinta Si
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

4. La proiectul de hotirdre privind desemnarea reprezentantului
Consiliului Judefean Buziu in Adunarea generalS a Clubului Sprtiv ,,Handbal
Club Municipl Buzdui rog grupul de consilieri PSD si faci propuneri.

Domnul David $tefan: - Stima$ colegi, domnule Pregedinte, Tntrucfit
revine grupului P.S.D. aceasti responsbilitate, propunem F doamna Barna
Mariana, are experient6 in domeniu, a ficut sport de performantH.

Domnul Dobrici Dumitru: - Un amendament, sb fim cu ochii pe ddnsa si
nu-gi pl5teasci iar leasingul la ma$ni cum a pl5tit la spital.

Nu au mai fost alte obseruatii. Propunerea domnului David $tefan a fost
aprobati cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la
Sedinla gi Pregedintele C-onsiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

5. Daci la proiectul de hotiir8re privind desemnarea reprezentantului
Consiliului Judetean Buziu in Comisia Judeteand pentru aplicarea legilor
fondului funciar, sunt obseruatii?



Nu au fost observafii. Supus la vot, proiectul de hotdrire a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinti gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

6. Sunt interventii la proiectul de hotirire privind primirea de noi
membri gi modificarea Actului Constitutiv gi Statutului Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitari ,,Buzdu 2008' la care judetul BuzSu este membru asociat? De
asemenea, vi informez ci domnul Raicu, imputernicit conform art. 6 din
proiectul de hotirfire, este director executiv al ADI ,,Buzhu 2008'. Am in$eles
cb s-a ridicat o intrebare vis-a-vis de aceasti persoanS.

Domnul Ghinioiu Constantin solicitdnd sd intervini a spus: - Domnule
Pregedinte de c0teva gedinte primim mereu noi membri. S-ar putea sE dureze
treaba asta citeva luni sau citiva ani. Eu zic cd ar fi bine sH stabilim un
termen ultimativ, d-i inv5t5m c6t de cdt ordonati. Noi primim gi modificdm
statutul acesta al ascia$ei lund de lun5. Nu mi se pare in regulS cE o comun5
nu poate si stabileascb intr-o gedinli de consiliu si se asocieze. Eu ued ci
este cazul si stabilim un termen limitE gi cine nu se incadreaz6 ?n el inseamnS
ci nu doregte s5 faci parte din aceastS asociatie intercomunitar5.

Domnul Mocanu Victor: - Aveg dreptate cu disciplina, dar mi g6ndesc c5
nu meriti si le luim dreptul comunititilor s5 faci pafte din A.D.I..

Domnul Ghinioiu Constantin: - Nu sE le IuHm dreptul, dar nici sd facH un
document intr-un termen nu mi se pare c5 le cerem destul de mult.

Doamna Oprea Mirela, director executiv al Directiei juridice gi
administra[ie publici locali, interuenind a precizat: - Dreptul de asociere este
garantat de Constitutie gi nu poate fi ingridit ca termen.

Domnul Mocanu Victor: - O sE trimitem o scrisoare celor care nu sunt
membri si ne prezinte cdt mai repede oportunitatea ader5rii sau neaderirii la
acea$i organizatie.

Nu au mai fost alte interuenlii. Supus la vot, proiectul de hotirdre a fost
aprobat cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la
gedintd gi Pregdintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *



7. La proiectul de hotdrdre privind aprobarea Actului Constitutiv gi
Statutului Asociatiei de Dearoltare Intercomunitarb Sud - Est pentru Situatii
de Urgenfi, sunt interuentii?

Nu au fost interuenfii. Supus la vot, proiectul de hot5rdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinti gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

8. Sunt observatii la proiectul de hotirdre pentru aprobarea formei
actualizate - II, a utilizirii fondului de rulment al bugetului propriu al judetului
BuzSu in anul 2009?

Doamna Tudor Marlana: - Domnule Pregedinte, avem proiecte tehnice
noi pentru a fi finantate, gi sursa de finantare nu a fost definit5. La comisie, la
intrebarea de unde se iau banii pentru aceste proiecte mi s-a spus ci s-a
definit prin Hotirirea 94, dar la art. 2 se vede c5 aceast5 hotirdre a fost
abrogaH. Se spune ci Hot5rdrea 9a igi inceteazi aplicabilitatea.

AE vrea si $ru de unde este surs de finantare pentru cele 3 proiecte.

Doamna Dumitra Drdghici, Secretarul judetului, interuenind, a precizat: -
Actualizare Tnseamni si preiei tot ce ai avut ?n hotir6rea precedent5, s-o
corectezi; s6-i incetezi aplicabilitatea celeilalte pentru a rimine in vigoare cea
corectati. Ded nu s-a abrogat Hotirdrea Consiliului Judetean Buziu
nr.94PA09 ?n sensul in care gtiti dumneavoastr5 ci nu mai existE; ea este
preluati gi introdusH in acest nou proiect.

Doamna Tudor Mariana: - Nu s-a precizat sursa de finantare. Toate
celelalte proiecte au surs de finantare?

Doamna Oprea Mirela: - Ve referiti la cele trei proiecte tehnice pentru
poduri?

Doamna Tudor Mariana:- Da. Care este surs de finantare?

Doamna Oprea Mirela: - Fondul de rulment. De la inceput sursa de
finanlare a fost fondul de rulment. A fost previzut de la prima hotir6re cu
aprobarea utilizirii fondului de rulment pSnE la prima gi a doua actualizare. Nu
au fost introduse prin Hotirfirea 94 sau prin aceasti hotirSre.



Doamna Dumitra Drighici. - Au fost gi prin precedentele 21 gi 62 care
s-au preluat gi in 94 in interualul dintre cele dou5 gedinte de consiliu; adhd
cea Tn care s-a adoptat 94, intre timp s-au tinut licitatiile gi se evidenliazd
acum in mod corect sumele la care s-au adjudecat proiectele tehnice,
rezultdnd economiile respective, iar economiile respective, dupd cum vedeli gi
dumneavoastr5 in raport s-au redistribuit acolo unde a fost nevoie de
suplimentare de fonduri.

Doamna Tudor Mariana: - Daci vedeti la proiecte tehnice avem un plus
aproape de 290 de mii gi veti obserya ci diferenta este mult mai mare.Noi,
grupul PNL nu avem nimic impotrivd ca investitiile si se realizeze dar dorim sH
se precizeze foafte clar din ce surse sunt finantate.

Domnul Mocanu Victor: - Ceea ce spuneti dumneavoastrb pare corect,
dar acestea au fost preluate prin noua hotir6re. Toate finantirile pentru
fiecare obiectiv se regisesc in ultima hot6rdre, aceasta pe care o aprobdm
astEzi.

Deci bugetul fondului de rulment nu s-a schimbat, nu s-a f6cut nimic
dec6t s-a centralizat tot ce s-a cheltuit in termen de 10 luni de c6nd am
inceput sd lucrim pe fondul de rulment gi toate investitiile au ca sursa de
finantare fondul de rulment.

Nu au mai fost alte obseruatii. Supus la vot, proiectul de hotdrSre a fost
aprobat cu 22 de voturi pentru de 21 de consilieri judeteni gi Pregedintele
Consiliului Judetean gi 9 abtineri(Tudor Mariana- - Carmen, Podeanu Aurelian,
Ene Dumitru, Drigoi Emilian, Istrate $tefan, Ilieg Alina, Enescu Liviu - Adrian,
Mateegescu Ioan - Caton, Olariu Vasile).

*

* *

9. La proiectul de hotirdre privind modificarea anexelor la Hotirdrea
Consiliului Judetean Buziu nr. 81/2009 pentru declararea unor bunuri imobile
ca apa(indnd domeniului public de interes judetean, sunt interventii?

Nu au fost interuentii. Supus la vot, proiectul de hot5rdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedint5 gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

1O, La proiectul de hotirdre privind incetarea dreptului de folosintd al
Inspectoratului pentru Situatii de Urgenti ,,Neron Lupagcu" pentru imobilul
proprietate public5 a judetului Buz5u - teren gi construdii, din comuna
Sigeata - punct Bentu vH informez ci in comisia buget - finante, s-? dat aviz
negativ la acest proiect de hotiirdre cu privire la reglementdrile cuprinse in
art.2.



Doamna Tudor Mariana: - gi art. 3.
Doamna Oprea Mirela: - Rectificat. 3 era alineat la art.2.
Domnul Mocanu Victor: - Deci acolo am hotirdt aga cum am aprobat Tn

plenul Consiliului judetean, ca acest obiectiv si treac5, pentru a fi folosit ca
poligon de distrugere a armamentului, la Inspectoratului pentru Situatii de
Urgent5, ei av6nd obligatia de a intretine gi de a asigura paza acestui obiectiv.

Inspectoratul pentru Situafii de UrgentS Si-a declinat acest mod de
utilizare a acestei locatii spundnd ci incepind cu data de 01 septembrie a.c.
cedeazi acest obiectiv. Sigur noi am ficut cunoscut ci administratia publicb
judeleand nu mai are posibilitatea si aloce alt teren pentru a fi folosit in acest
scop.

Este treaba Inspectoratului de a se descurca cu modul in care trebuie si
distrugi armamentul neutilizat gi gisit in teren.

Doamna Tudor Mariana: - Probabil ar trebui sb gtiti c5 cei de la ,, Neron
Lupagcu" nu doresc sb foloseascd acest teren ca gi poligon.

Mi se pare anormal ca la aproximativ o lund de la darea in folosinti
citre aceasti institutie sd aprobim incetarea dreptului de folosintS. Este putin
cusut cu at5 albi si vindem acest teren intr-o perioadi cdnd preturile la
terenuri sunt foarte mici.

La comisia de specialitate mi s-a spus cE prqul de 90.110 RON este
stabilit de evaluator independent. Un prq destul de mare pentru un ha. gi
ceva in zona respectiv5. Stiti foafte bine ci este pe malul apei. Probabil ci se
va trece printr-o procedurt de licitatie, nu se va adjudeca, pdni se va negocia
direct la vreo 200 de mii lei.

Propun s5-l trecem inapoi in domeniul public al judetului fdri s5-l trmem
Tn domeniul privat gi si nu il vindem. Dacd sunt utilaje, dacd sunt cl5diri care
trebuie pizite, toatH lumea gtie ci sunt nigte clidiri care nu mai pot fi utilizate,
trebuie scoase din domeniul public gi casate.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna consilier, Inspectoratul pentru Situalii
de Urgen!5 a fost de acord gi este in continuare si foloseasci acest teren. in
schimb Inspectoratul General pentru Situatii de Urgenti nu i-a permis acest
lucru printr-un act de control pe care l-a incheiat Inspectoratul General gi in
care a stipulat ca Inspectoratul pentru Situatii de UrgenIH sA cedeze Consiliului
Judetean Buziu terenul.

Nu este cusut nici cu aF alb5, nici cu ati maro aga cum crede[i
dumneavoastr6. Eu vi spun ci la ora actuali acest obiectiv pentru Consiliul
Judelean nu mai valoreazi nimic. Noi trebuie sd facem ceva cu el astfel inc6t
si nu ne incircSm cu cheltuieli inutile de paz6 la acest obiectiv.

Doamna Tudor Mariana: - Domnule Pregedinte, daci nu mai valoreazi
nimic, si-l dHm cu lum6narea.



Domnul Mocanu Victor: - Avefi dumneavoastrd o lumdnare? tnc5 o datH
v5 spun ci ar fi o iresponsabilitate din paftea noastrd dacd am pune acolo un
punct de pazi gi am gi plSti pentru nigte garduri de sirmi gi nigte betoane.

Doamna Tudor Mariana: - S5-l concesionim. Din public se poate
concesiona.

Domnul Mocanu Victor: - Doamna consilier tot dumneavoastri ati ficut
nigte propuneri care ne-au costat cdteva sute de milioane.

Nu este interesant pentru nimeni sA cumpere terenul. Veniti
dumneavoastrd cu o ofertd gi luati terenul de acolo. La ora actuali acest teren
nu poate fi folosit de Consiliul Judetean in nici un fel.

Nu au mai fost alte obseruatii. Supus la vof proiectul de hotirire a fost
aprobat cu 22 de voturi pentru de 2t de consilieri judeteni prezen$ la 5edinti
gi Pregedintele Consiliului Judetean (22 de voturi ,,pentru') gi 9 voturi
impotrivi (Tudor Mariana Carmen, Mateegescu Ioan Caton, Drigoi
Emilian, Olariu Vasile, Enercu Liviu - Adrian, Ilieg Alina, Ene Dumitru, Istrate
$tefan gi Podeanu Aurelian).

*

* *

11, Sunt observafii la proiectul de hotir6re privind aprobarea trecerii
bunuf ui imobil ,,MONUMENT L907" gi a terenului aferent acestuia din
proprietatea publici a jude[ului Buzdu gi din administrarea Consiliului Judetean
BuzEu ?n proprietatea publici a municipiului Buziu gi in administrarea
Consiliului Local al municipiului Buziu?

Doamna Tudor Mariana: - Suntem de acord sE se cedeze acest teren dar
in schimb dorim un teren echivalent de la municipiu citre judet. Mi se pare
corect sE se faci un schimb de teren. Luati in considerare aceasti propunere.

Domnul Mocanu Victor: - Ce suprafat5 este?

Doamna Dumitre Drighici: - 1400 m2.

Doamna Oprea Mirela: - Noi transmitem monumentul respectiv cu
terenul aferent.

Domnul Mocanu Victor: - Si ne dea unul cu monument.



Nu au mai fost alte observatii. Supus la vot, proiectul de hot5r6re nu a
fost aprobat oblindnd numai 11 voturi ,,pentru" ( Mocanu Victor, David
$tefan, Baciu Gabriel, Pitig Cornel, Dobrici Dumitru, Neagu petre - Emanoil,
C?rlan Gheorghe, Bodea Gheorghe, Munteanu Mariana Anuta, Rogioru
Claudia gi RTnciog Dan), o abginere ( Barna Mariana) gi 19 voturi impotriv5"
( Tudor Mariana - Carmen, Matee5escu Ioan - Caton, Drigoi Emilian, Olariu
Vasile, Enescu Liviu - Adrian, Ilieg Alina, Ene Dumitru, Istrate $tefan, Podeanu
Aurelian, Mocanu Liviu Mihail, Voicu Constantin, Faifer loan, Ghinioiu
Constantin, Burducea Adrian, Munteanu Sorin, Manolescu Cecilia, Nicu Cristian
- Costel, Scintei Faustin - Doru, Popescu D.Ion).

*

* *

L2. la proiectul de hotirdre privind modificarea gi completarea Hotirdrii
Consiliuf ui Judetean Buziu nr.L3U2A09 privind aprobarea proiectului
,,Modernizarea Ambulatoriului de Sprcialitate Integrat Spiblului^Jude[ean de
tJrgenld Buzdu"in cadrul POR 2AA7 - 2AL3, Axa prioritari 3 ,,ImbundHfira
infrastructurii sociale'i Domeniul major de interuenfie 3.1. ,,Reabilitarea,
mdernizarea gi echiparea infrastructurii seruiciilor de sdndAte'i comisiile au
fost de acord cu propunerea de a mai introduce la Aft. II un nou aliniat, nr.
(3), in cilre si precizim adresa corecti a Spitalului judetean de Urgentd
respectiv, str. Stadionului nr.7, conform certificatului de adresS al Consiliului
Local municipal Buz6u.

Nu au fost interventii. Supus la vot, proiectul de hotdrfire a fost aprobat
cu 30 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti Ia gedinli gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

13. l-a proiectul de hotirire privind aprobarea promovdrii cererii de
finanfare pentru proiectuf ,,Reabilitarea Centrului de Asistenld Medico - Sociald
Pogoanele, judelul Buzdtll, ?n cadrul Programului Operational Regional 2A07 -
2AL3, Axa prioritari 3 ,,Imbundtdfirea infrastrudurii sociald', Domeniul major
de interventie 3.2. ,,Reabilitarea / modernizarea / dezvoltarea gi echiparea
i n fra stru ctu ri i se rui ci i lo r rcc ia ld', su nt obse ruati i ?

Nu au fost obseruatii. Supus la vo! proiectul de hotir6re a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinta Si
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *



L4. La proiectul de hotirdre privind aprobarea promov5rii cererii de
finantare pentru proiectul ,,Implementarea unei solulii de e-guvernare GIS la
nivelul Consiliului Judelean Buzdu pentru eficientizarea seruiciilor publice
oferite consiliilor locale, cetdlenilor gi mediului de afaceri" in cadrul POS
,,Cregterea competitivitdlii economice" 20A7 20L3, Axa III ,,Tehnologia
Informafiei gi Comunicafiilor pentru sectoarele public Ai priuat'l Domeniul
Major de Interuentie 2 ,,Dezuoltarea gi cregterea eficientei seruiciilor publice
electronice', Operatiunea 1 ,,Sustinerea implementdrii de solutii de e-
guvernare gi asumarea conexiunii la broadband, acolo unde este necesar"
sunt interventii?

Nu au fost interuentii. Supus la vot, proiectul de hotirdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinti gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

* * *

15. Sunt obseruatii la proiectul de hotdrdre pentru aprobarea
documentatiilor tehnico - economice pentru pdurile situate pe traseul
prevSzut in cadrul Programului ,,Modernizarea infrastructurii de acces la zonele
turistice cu potenlial demonstrat al judelului Buzdu?

Nu au fost observafii. Supus la vot, proiectul de hotir6re a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

15. La proiectul de hot5rdre pentru aprobarea infiintirii unui Centru
Respiro in structura Complexului de seruicii comunltare nr. 6 Rm. SSrat din
cadrul Dirediei Generale de AsistentS Social5 gi protectia Copilului Buziu, sunt
obseruatii?

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotbrdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

L7. La proiectul de hotdrine privind aprobarea unor modificiri in
componenta nominal5 a Comisiei tehnice de amenajarea a teritoriului gi
urbanism a judetului Buziu, in Comisia de urbanism s-a propus cu majoritate
de voturi, ca pregedintele Comisiei tehnice sd fie consilierul judetean care
indeplinegte functia de pregedinte al comisiei de specialitate - urbanism a
Consiliului Judegean Buziu.



imi insugesc propunerea gi suslin completarea proiectului de hotirire cu
introducerea alin. (2) la art. 1 prin care se revocb actualul pregedinte gi se
alege pregedintele Comisiei de organizare gi dezvoltare urbanistic5, realizarea
lucririlor publice, protectia mediului inconjurbtor, conseruarea monumentelor
istorice gi de arhitecturd ca pregedinte al Comisiei tehnice de urbanism gi
amenajare a teritoriului.

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hot6r6re a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedintb gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

*

* *

18. La proiectul de hotirire privind aprobarea avizelor date de Comisia
tehnicE de amenajare a teritoriului gi urbanism in datele de 27.08 gi
24.09 .2009, sunt observatii?

Nu au fost obseruatii. Supus la vot, proiectul de hotirtre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinti Si
Pregedintele Consiliului Judefean (31 de voturi ,,pentru').

* * *

19. Sunt interventii la proiectul de hot5rdre privind aprobarea pafticipdrii
judetului Buz5u prin Consiliul Judetean BuzEu la Programul de imbunit5lire a
calititii mediului prin impidurirea terenurilor agricole degradate?

Nu au fost interventii. Supus la vot, proiectul de hotirAre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.

2O. Sunt observatii la proiectul de hotirdre privind aprobarea actualizirii
Planului de analizi gi acoperire a riscurilor la nivelul judetului Buziu, aprobat
prin Hotir6rea Consiliului Judetean nr. LL9PA07, care v-a fost inmdnat la
intrarea in sali?

Nu au fost observatii. Supus la vot, proiectul de hotirdre a fost aprobat
cu 31 de voturi pentru de cei 30 de consilieri judeteni prezenti la gedinti gi
Pregedintele Consiliului Judetean (31 de voturi ,,pentruJ.



* *

II. La ultimul punct al ordinii de zi, Informiri, Tntrebiri, interpeliri sunt
interuentii?

Domnul Mocanu Victor: - Vreau sb vi informez cd incepind cu data de
mdine am semnat ordinul de Tncepere a lucririlor pentru realizarea proiectului
marea infrastructuri gi tot de miine am semnat ordinul de incepere a
lucrSrilor la noua Maternitate a judetului Buziu. Sunt doui obiective de
investifii majore cu care Consiliul Judetean trebuie si se mdndreasc5.

Doamna Tudor Mariana: - Si ?ntelegem cE nu se mai strSng semn5turi?

Domnul Mocanu Victor: - Am inleles ci dumneavoastri aveti o
problemi. Sd vi limuresc, inainte de a declanga gi a Tncepe aceste lucriri am
vrut si ne convingem daci populatia sustine proiectul nostru gi vreau sb vi
spun cE s-au str6ns in 5 zile aproare 12 mii de semnituri numai in municipiul
Buziu. Eu spun ci pentru toti consilierii judefeni este o chestiune de mindrie
ci in acest mandat am pornit un asemenea proiect gi vom fi capabili se-l
ducem la final.

Vi multumesc.

*

* *

tntruc6t ordinea dezi a fost epuizat5, declar inchise lucririle gedinlei de
aSbzi.

Lucririle gedintei au luat sr6rgit.

SECRETABIUb J U D ETU LU I,

Steno-tehnored
$uli Steliana

Dumitra Drddhici




